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Nr. 82  din 08.01.2024 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 8 ianuarie 2024 

 
Cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 1/04.01.2024 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţa extraordinară pentru data de 

08.01.2024, ora 08.00. 
PREZENŢI: ABOS FERENCZ, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-AUREL, CÎMPEAN 
VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI DANIELA, MĂRCUŞ 

IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL.   
ABSENŢI: ANDONE TEODOR, TODEA MARIA, URBAN WALTER-MICHAEL, MARIAN 

TEODOR – RAUL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela, 
doamna inspector Lepădat Loredana şi doamna consilier personal al primarului Cinca 

Laura. 
Doamna secretar general al u.a.t. Batoş - sunt prezenţi 9 consilieri, astfel, potrivit 

OUG nr. 57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. Toate punctele 

înscrise pe ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de Codul administrativ.  
În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 21.12.2023, dacă sunt 
completări, modificări, adăugiri? 

Se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Andone, Todea, Urban şi Marian). 

Doamna secretar general – avem pe ordinea de zi un număr de 4 proiecte de 
hotărâri, nu sunt solicitări de suplimentare a ordinii şi se supune la vot ordinea de zi, 

cine este: Pentru? Împotrivă? Abțineri?  
 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a 
unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Comuna Batoş, 

pentru anul şcolar 2024-2025. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului taxei de salubrizare 

pentru  anul 2024 în comuna  Batos. 

3. Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă a deficitului bugetar pe 
anul 2023 a secţiunii de dezvoltare, din excedentul bugetar al anilor 

precedenți. 
4. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al Comunei 

Batos din anul 2023 pentru anul 2024.     
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Punctul 1. 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor 
de învăţământ preuniversitar de stat din Comuna Batoş, pentru anul şcolar 
2024-2025. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru -  din ceea ce a trimis şcoala, se păstrează forma de 
organizare a anului şcolar următor, deşi ştiu că se doreşţe reînfiinţarea structurii Uila. 
 Domnul consilier Mărcuş Ioan – s-a propus pentru Uila? 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, sunt doar dorinţe şi solicitări. 
 Domnul consilier Fulop Domokos – câţi copii sunt de la Uila în clasele I-IV? 

 Domnul consilier Abos Ferencz – vreo 24-28, poate mai mulţi,  cred că sunt mai 
mulţi ca din Batoş, în total din Uila sunt vreo 50-60 de copii. 
 Domnul consilier Fulop Domokos – dacă tot vorbim de şcoli, ar trebui să se rezolve 

şi problema cu transportul copiilor de la ora de religie, ar trebui chemat aici domnul 
director şi să vorbim cu el să modifice cumva orarul. 

 Domnul consilier Abos Ferencz – eu am vorbit cu el şi a spus că orarul nu se poate 
schimba. 
 Domnul consilier Cîmpean Vasile-Augustin – în consiliul de administraţie chiar am 

ridicat problema asta şi a zis că nu e ceva întemeiat, că sunt neînţelegeri. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Gliga Ioan – haideţi să discutăm cu domnul director, 
să îl chemăm la următoarea şedinţă şi să vedem ce putem face. 

 Domnul consilier Abos Ferencz – putem merge în continuare cu şedinţa oricum, că 
la punctul acesta de pe ordinea de zi e vorba despre anul viitor. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Gliga Ioan - se supune la vot proiectul de hotărâre şi 
se votează cu 8 voturi pentru, 1 abţinere (Tămăşan) şi 4 absenţi (Andone, Todea, Urban 
şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 1 din 08.01.2024 privind aprobarea organizării reţelei 
şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Comuna Batoş, pentru 

anul şcolar 2024-2025. 
 

 Punctul 2. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului taxei de salubrizare pentru  
anul 2024 în comuna  Batos. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – în urma comunicării de către ADI ECOLECT a 

cuantumului taxei pentru anul 2024 am făcut un proiect de hotărâre prin care se 
majorează taxa, dacă vă amintiţi şi pentru anul trecut am avut două astfel de hotărâri, 

prima în decembrie 2022 unde am propus o taxă chiar mai mare decât cea de acum, 
urmând ca în ianuarie 2023 să revenim asupra hotărârii pentru că au recalculat ei greşit 
la 7 lei, unde bine-nţeles că nu ne-am încadrat şi am suportat din bugetul local 

diferenţa. 
 Domnul consilier Abos Ferencz – am ajuns să plătim gunoiul mai scump ca apa. 
 Doamna inspector superior Lepădat Loredana – la care mai adăugăm şi taxa 

specială pentru Consiliul Judeţean, care e foarte mare şi nu îşi are rostul, suportată din 
bugetul local. 

 Doamna consilier Onofrei Daniela – la taxa de salubrizare intră toţi membrii 
familiei, indiferent de vârstă? 
 Doamna secretar general – da, de la 0 ani. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – la persoanele noncasnice ar trebui sa aibă o 
discuţie cu operatorul şi să dovedească cumva că nu au mai mult de 1 mc de deşeuri, 

pentru că mai puţin nu se poate şi chiar şi atât e foarte mult, vom ajunge să facem o 
întâlnire cu persoanele juridice şi cu operatorul. 



 Domnul primar Cotoi Dumitru – din ultimele discuţii cu operatorul, comuna Batoş 

e fruntaşă la colectarea selectivă, dar banii ce îi primim înapoi de la ei sunt 
nesemnificativi şi ce nu înţeleg eu e de ce ne ia bani Consiliul Judeţean pe chestia asta şi 
nu te poţi retrage din ADI Ecolect, ar presupune bani foarte mulţi. 

 Doamna secretar genral – există o clauză contractuală. 
 Doamna inspector superior Lepădat Loredana – nici nu ne justifică ce fac cu 
sumele alea, Consiliul Judeţean ar trebui să ne trimită o detaliere. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Gliga Ioan - se supune la vot proiectul de hotărâre şi 
se votează cu 7 voturi pentru, 2 abţineri (Bîta şi Onofrei) şi 4 absenţi (Andone, Todea, 

Urban şi Marian). 
 Se adoptă hotărârea nr. 2 din 08.01.2024 privind aprobarea nivelului taxei de 
salubrizare pentru  anul 2024 în comuna  Batos. 

 
Punctul 3.  

3. Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă a deficitului bugetar pe anul 

2023 a secţiunii de dezvoltare, din excedentul bugetar al anilor precedenți. 
 Doamna inspector superior Lepădat Loredana – prezintă raportul de specialitate. 
 Doamna consilier Banciu Elena – mutăm banii dintr-o parte în alta. 

 Doamna inspector Lepădat Loredana – este o procedură conform legii. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Gliga Ioan - se supune la vot proiectul de hotărâre şi 

se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Andone, Todea, Urban şi Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 3 din 08.01.2024 privind acoperirea definitivă a 

deficitului bugetar pe anul 2023 a secţiunii de dezvoltare, din excedentul bugetar al 

anilor precedenți. 
 
Punctul 4. 

4. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al Comunei Batos 
din anul 2023 pentru anul 2024. 

 Doamna inspector superior Lepădat Loredana – prezintă raportul de specialitate.

 Domnul preşedinte de şedinţă Gliga Ioan - se supune la vot proiectul de hotărâre şi 
se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Andone, Todea, Urban şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 4 din 08.01.2024 privind utilizarea excedentului bugetar 

al Comunei Batos din anul 2023 pentru anul 2024. 
 

 Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 

 
               PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ 

                           CONSILIER                                      Contrasemnează, 
                             Gliga Ioan                   SECRETAR GENERAL, 
                                                                                      Macarie Marcela 


